
CUMHURİYET Halk Partisi'nin
(CHP) eski Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu, hakkındaki
iddialar sonrası sessizliğini ilk kez
bozdu. İsim vermeden kamuoyundaki
iddialara yanıt veren Kemal
Kılıçdaroğlu, hakkındaki iddiaları
sert bir dille yalanladı.
Kişisel X hesabından yaptığı
paylaşımda, “Beni elektrik
direğine asmakla 
tehdit edenler de var,

silahla vurulmamı isteyenler de” diyen
Kemal Kılıçdaroğlu, “Beni yakacaklara,
taşlatacaklara, bir adım attırmayacaklara
ve lamalara söylüyorum: Sizden 

korkan sizden namerttir” ifadelerini
kullandı. Kılıçdaroğlu ayrıca, “Benden

bir mesaj bekleyen herkese buradan
açıkça sesleniyorum: Herkes bilsin

ki; bu partinin düşmanlarını,
yine bu partinin harem-i
ismetinde boğmaya
muktediriz” diye konuştu.

İzmir Kültürpark’ta yeşil örtü artacak
İZMİR, Kültürpark’ın
geleceğini tartışıyor.
Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
Kültürpark’ın doğal yapısını
güçlendirme ve alanı daha
fazla yeşille buluşturma
kararlılığını yineledi. n 3’te

Çocukların “Manisa Tarzanı” sevgisi
MANİSA Büyükşehir
Belediyesi, Şehzadeler
Belediyesi ve Yunusemre
Belediyesi iş birliğiyle
düzenlenen Manisa Tarzanı
Çevre Günleri, çocuklar ve
ailelerin yoğun katılımıyla
gerçekleşti. n Sayfa 7’de

KUŞADASı Belediye
Başkanı Ömer Günel, kültür
ve sanatın turizme katkısına
vurgu yaptı, “Kervansaray’ın
cazibe merkezi olmasından
dolayı mutluyuz” dedi. n 4’te

Kervansaray’da
Anadolu Ateşi yandı

imamoğlu’ndan
mitinge davet
CHP, “Millet İradesine Sahip
Çıkıyor” mitinglerinin yenisini
bugün Düzce’de yapacak.
Ekrem İmamoğlu demokrasi için
vatandaşları mitinge davet etti.

10. yargı Paketi
mesaisi başlıyor
TBMM Adalet Komisyonu Başkanı
ve AK Parti İstanbul Milletvekili
Cüneyt Yüksel, "10. Yargı
Paketi"nin bugün komisyonda
görüşüleceğini açıkladı. 

Erbil Fuarı’na
Egeplast etkisi

Sengel güven tazeledi

YAPı, inşaat ve makine sektöründe,
Ortadoğu ve Körfez ülkeleri pazarına
açılan kapı olarak adlandırılan 15. Irak
Uluslararası Yapı, İnşaat ve Makine Fuarı
ERBİL BUILD EXPO, bu yıl da büyük bir
katılımla gerçekleşti. nSayfa 4’te

TÜRKİYE  Belediyeler
Birliği (TBB) Mayıs Ayı
Olağan Meclis Toplantısı,
TBB Başkanvekili Zeydan
Karalar’ın başkanlığında
yapıldı. Selçuk Belediye
Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel, TBB Encümen
Üyeliği’ne bir kez daha
seçildi. nSayfa 3’te

Turgutlu’dan ABD’ye
şaman davulu... n 7’de
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ÇALıŞMA Bakanı Vedat
Işıkhan, emekli Kurban
Bayramı ikramiyelerinin
31 Mayıs-4 Haziran
arasında ödeneceğini
duyurdu. Ödemeler,
emeklilerin bağlı 
olduğu kuruma göre
farklı günlerde
yapılacak. n Sayfa 6’da

Emekliye bayram ikramiyesi!..
AKCİğER kanserine yenik
düşerek hayatını kaybeden
usta sanatçı İlhan Şeşen,
müzik dünyasında bıraktığı
derin izlerle anılıyor.
Oyuncak Müzesi’ndeki
bisikleti ve Sunay Akın’ın
paylaştığı duygusal anılarıyla
da Şeşen, unutulmazlar
arasında yer aldı. n Sayfa 2’de

İlhan Şeşen’in bisikleti müzede

“71. Sait Faik
Hikâye Armağanı” 

n Sayfa 2’de

“Küresel Göçebe”
ilham oldu n 2’de

İzmirli hizmet bekliyor
uzatmayın artık uzlaşın!
Grevin üç tarafı var
İZMİR Büyükşehir
Belediyesi iştiraklerinden
İZELMAN, İZENERJİ ve
EGEşEHİR şirketlerinde
23 bin işçinin 29 Mayıs’ta
başlattığı grev sürüyor.
Çalışanlar olarak hak arayan
işçiler, patron temsilcisi
işveren olarak İzmir
Büyükşehir Belediyesi üst
yönetimi ve gerçek patron
olan İzmir halkı. Çalışanlar
için iyi bir ücret düzeyi elde
etmek, toplu iş sözleşmesi
yapmak, gerektiğinde de
greve gitmek en kutsal
haktır.
n Sayfa 5’te

80 bin kişilik destek
DİSK Genel-İş Sendikası,
işçilerin taleplerinin
karşılanmadığını vurgulayarak
grevi sonlandırmaya yönelik
bir adım atmazken, Başkan
Cemil Tugay, sosyal medya
hesabından paylaştığı yazıda
sendikanın “güç gösterisi”
yaptığını ileri sürdü. 2 Haziran
Pazartesi günü ise grev
alanında işçilerin aileleriyle
birlikte 80 bin kişilik büyük bir
eylem yapılması planlanıyor.
Öte yandan DİSK Ege Bölge
Temsilcisi Memiş Sarı,
sendika olarak 80 bin TL’ye
imza atacaklarını söyledi.
BURCU YANAR’ın Haberi 5’te

İzmir Büyükşehir Belediyesi iştiraklerinden İZELMAN, İZENERJİ ve Egeşehir şirketlerinde
yaklaşık 23 bin işçi greve gitti. Belediye ve iştiraklerinde toplam yaklaşık 38 bin kişi çalışıyor

Büyükşehir Belediyesi’ne ve grevdeki disk’e Bağlı genel-iş sendikası’na çağrı

Yapılan görüşmelerde şimdilik bir uzlaşmaya varılamadı. Başkan Cemil Tugay, en
düşük maaş için teklifi 62 bin TL’ye yükselttiğini açıkladı. Ancak teklif kabul görmedi. 

Cemil
Tugay

Park Sakız Alaçatı ziyaretçileri bekliyor
ÇEŞME, sadece denizi ve rüzgarıyla değil, artık kendine özgü
tarımsal zenginlikleriyle de öne çıkıyor. Alaçatı Sakızlar
Mevkii’nde kurulan Park Sakız Alaçatı & Sakız Yolculuğu
Sergi Salonu, bölgenin en önemli doğal ve kültürel
varlıklarından biri olan Çeşme Damla Sakızı’na adanmış
ilk ziyaret merkezi olarak hizmet vermeye başladı. nSayfa 3’te

Kılıçdaroğlu: Sizden
korkan namerttir!

Kemal
Kılıçdaroğlu
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Ege Hazır
Giyim ve
Konfeksiyon
İhracatçıları Birliği tarafından bu yıl
19. kez düzenlenen, EİB Moda
Tasarım Yarışması, ilham 
verici koleksiyonlarla 
modaseverleri buluşturdu. 

Yüzlerce yetenekli tasarımcıyı
moda endüstrisine kazandıran
yarışmada bu yıl birinciliği Asıl
Sahip isimli koleksiyonuyla Sercan
İzci kazandı. 

Yarışmada ikinciliği Arta Kalan
koleksiyonuyla Enes Yolcu,
üçüncülüğü ise; The Loop

koleksiyonuyla Buse Derin Soylu
elde etti. EİB Moda Tasarım
Yarışması’nda birincilik kürsüsünde
uzun yıllar sonra İzmirli bir
tasarımcı yer almayı başardı.

“GLOBAL NOMAD (Küresel
Göçebe)” temasıyla gerçekleşen
EİB Moda Tasarım Yarışması’nın
final defilesi ve ödül töreni, Tarihi
Havagazı Fabrikası’nda görkemli
bir atmosferde düzenlendi. 

Eski Dünya Güzeli
10 finalist Moda Tasarımcısı

Nazlı Terzioğlu'nun mentorluğunda
ve İzmir Olgunlaşma Enstitüsü'nün

katkılarıyla, Rönesans Ajans
kareografisinde jürinin karşısına
çıktı. Gecede sunuculuğu eski dünya
güzeli Yüksel Ak üstlendi.

Türk hazır giyim ve tekstil
sektörlerinin, 2024 yılında 27 
milyar 416 milyon dolarlık ihracatla
ülke ekonomisine büyük katkı
sağladığını dillendiren TİM
Sektörler Konseyi Üyesi ve Ege
Hazır Giyim ve Konfeksiyon
İhracatçıları Birliği Başkanı 
Burak Sertbaş, Türkiye’nin en
yüksek katma değerli 
sektörlerinden biri olduklarını,
tasarım yarışmasıyla hedeflerinin,

katma değeri daha da yukarılara
taşımak olduğunu dile getirdi. 

Yeni yetenekler...
Türkiye’nin tasarım alanında

her yıl daha ileriye gittiğini anlatan
Sertbaş, “Tasarım yarışmaları;
genç tasarımcıları teşvik eden, 
farklı bakış açılarını bir araya
getiren ve yeni fikirlerin
filizlenmesini sağlayan çok önemli
platformlardır. Bu yarışmalar
sayesinde her yıl yeni yetenekler
sektöre kazandırılıyor ve ülkemizin
marka değerine değer katılıyor” 
diye konuştu. HABER MERKEZİ

EİB tarafından bu yıl 19. kez düzenlenen,
“Moda Tasarım Yarışması”, ilham verici
koleksiyonlarla modaseverleri buluşturdu

Denizli Büyükşehir Belediyesi,
dünyaca ünlü Aleksandrov Rus
Kızılordu Korosu ve Dans
Topluluğunu ağırlamaya
hazırlanıyor. Bu kapsamda,
organizasyon detayları ve 
destek veren sponsorların
kamuoyuyla paylaşıldığı bir basın
toplantısı düzenlendi. 31 Mayıs
Cumartesi günü saat 20.30’da
Laodikya Antik Kenti’nde
gerçekleştirilecek olan
Aleksandrov Rus Kızılordu Korosu
konseri için vatandaşlara ücretsiz
ulaşım imkânı sunulcak. Konser
bileti olan vatandaşlar, belirlenen
kalkış noktalarından aşağıda
belirtilen saatlerde hareket 
edecek servislerle konser 
alanına ulaştırılacak. İHA

kızılordu korosu
konuk olacak...

DENİZLİ

Manisa’nın Salihli ilçesinde
bulunan Sardes Antik Kenti,
Kültür Yolu Festivalleri 
kapsamında "Gece Müzeciliği"
programına alındı. Hazırlıkların
devam ettiği antik kentteki gece
müzeciliği deneyimi basın
mensuplarına tanıtıldı. Manisa’da
başlayan Türkiye Kültür Yolu
Festivali kapsamında Manisa'nın
Salihli ilçesine Lidya devletine
başkentlik yapmış olan Sardes
Antik Kenti "Gece Müzeciliği"
kapsamına alındı. Hazırlıkların
halen devam ettiği antik 
kentte kazı heyeti başkanı 
Prof. Dr. Nicholas Cahil, basın
mensuplarına antik kent 
hakkında kapsamlı bir bilgilendirme
yaptı. HABER MERKEZİ

Gece Müzeciliği'ne
kavuşuyor

SARDES ANtİk kENtİ

Narlıdere Belediyesi, 5 Haziran
Dünya Çevre Günü ve Türkiye
Çevre Haftası kapsamında Ahmet
Piriştina Demokrasi Meydanı’nda,
Dünya Çevre Günü etkinliği
düzenledi. İklim Değişikliği ve Sıfır
Atık Müdürlüğü tarafından
düzenlenen etkinlikte, çevre
bilincinin artırılmasına yönelik
çalışmalar gerçekleştirildi.Etkinlik
kapsamında, çocuklara çevre dostu
hediyeler de dağıtıldı. Minik
öğrencilere üzerinde bitki tohumları
bulunan tohum kalemleri hediye
edilirken, doğayla bağ kurmalarını
sağlamak ve bitki yetiştirmeye
teşvik etmek amacıyla saksıda
çiçek de verildi. Ayrıca çocuklara
özel yüz boyama etkinlikleri yapıldı.
MESUT OSMAN VARLIK

Miniklere doğa
sevgisi aşılandı

NARLIDERE 

Kurban Bayramı öncesi Köşk Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi Yaşlı Bakım
Merkezine anlamlı güzel bir ziyaret
gerçekleştirdi. Okul öğrencileri Umurlu
Güneş Huzurevi ve Yaşlı Bakım
Merkezinde huzurevi sakinlerinin gönlüne
dokundu.  Köşk Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi öğretmen ve öğrencileri
Kurban Bayramı öncesi anlamlı bir etkinlik
gerçekleştirdi. Bu anlamlı etkinlikte,
Huzurevi ve Yaşlı Bakım Merkezini ziyaret
ederek yaşlıları ve engelli bireyler ile güzel
ve unutulmaz bir gün geçirdi. İHA

Öğrenciler büyüklerini ziyaret etti
Turgutlu Belediyesi Çocuk Kültür Sanat
Merkezlerinde yaz dönemi ders zili 30 Haziran
Pazartesi günü çalacak. Kayıtlar ise 2 Haziran
Pazartesi günü başlayacak. Eğitimde fırsat eşitliğini
sağlamak ve aynı zamanda çocukların fiziksel,
sosyal ve bilişsel yönden gelişimlerine destek
olmak amacıyla pek çok imkanın sunulduğu
Çocuk Kültür Sanat Merkezlerinde yaz dönemi ilk
dersi 30 Haziran Pazartesi günü başlayacak.
Resim, el sanatları, müzik, drama, spor ve jimnastik
eğitimlerinin de verileceği merkezlerde 3-5 yaş
arasındaki çocuklar dolu dolu bir yaz dönemi
geçirme fırsatına sahip olacaklar. İHA

Çocuklar için yaz dönemi başlıyor   

76 yaşında akciğer kanserine
yenik düşerek hayatını kaybeden
usta müzisyen İlhan Şeşen, müzik
dünyasında bıraktığı derin izlerle
anılıyor. İstanbul Oyuncak
Müzesi’nde sergilenen bisikleti ve
Sunay Akın’ın paylaştığı duygusal
anılarıyla da unutulmazlar
arasında yer aldı.

“Bir Bisiklet, Bir Anı”
İstanbul Oyuncak Müzesi’nin

kurucularından yazar ve şair 
Sunay Akın, İlhan Şeşen ile
yaşadığı unutulmaz bir anıyı sosyal
medya hesabından paylaştı. 

Şeşen’in bisikletinin Oyuncak
Müzesi’nde sergilendiğini belirten
Akın, o günü şu sözlerle anlattı:

“Karşılama isteyen bir insan
değildi, hiç değildi… Neden 
öyle söylemişti? Var bu işin 
içinde bir oyun diyerek çıktım
müzenin kapısına… Çok 
geçmeden sokağın ucunda bir
bisikletli göründü. İlhan abiydi
gelen… Müzenin önünde
bisikletinden indi ve şunları 
söyledi: 'Bu bisikleti ikinci elden
aldım. Satıcı ‘Abi senden 
önceki sahibi MFÖ’nün 
Fuat’ıydı’ dedi. Ben de bisikleti
sana getirdim Sunay. Artık bu
bisiklet senin' dedi ve gitti…”

Akın paylaşımında, “Seslendim
arkasından ‘Abi, kapı önüne bunun
için mi çağırdın beni?’ Başını
çevirerek ‘Evet Sunay. Bir
randevum var. Kapıda olmasaydın
bisikletle gidecektim!’ O gün,
sokağın ucuna kadar hayatımda
tanıdığım en yaratıcı, en beyefendi
ve bir o kadar da muzip insanın
arkasından uzun uzun baktım…
Güle güle canım ağabeyim, güle

güle” ifadelerine yer verdi.

Hayatın içten sesi
İlhan Şeşen, sadece müzik

dünyasında değil, sade yaşam tarzı,
içtenliği ve samimi şarkı sözleriyle
de hafızalarda yer edindi.
Şarkılarıyla bir kuşağın duygularına
tercüman olan usta müzisyen, Türk
pop müziğinde silinmeyecek izler
bıraktı. HABER MERKEZİ

71. Sait Faik Hikâye
Armağanı verildi
Usta yazar Sait Faik Abasıyanık anısına,
Darüşşafaka Cemiyeti, Kültür Yayınları ve
Türkiye İş Bankası’nın işbirliği ile, bu yıl
71.’si düzenlenen yarışmada, 145 kitap
arasından Şimdi Dönecek Dünya
(İletişim Yay.) kitabının yazarı Burçe
Bahadır'a ödülü Darüşşafaka Cemiyeti
Yönetim Kurulu Başkanı Oğuz Güleç 
ve İş Bankası Yönetim Kurulu Başkanı
Adnan Bali tarafından verildi.
Çocukluğundan beri hayran olduğu Sait
Faik adına konan ödülü alan Burçe Bahadır,
"Seçici kurula bana evet becerebiliyorsun
dedikleri için, Darüşşafaka'ya eğitime bu
kadar önem verdikleri için, Türkiye İş
Bankası'na, çoğu zaman bunca emeğin
karşılık bulmadığını bile bile kendini yazmak
zorunda hissederek yazarları görülebilir
kıldıkları için çok teşekkür ediyorum."
diyerek mutluluğunu ifade etti. Seçici Kurul
Onursal Başkanı Doğan Hızlan adına ilk
defa konan “Doğan Hızlan Özel Ödülü” nü
de Derya Sönmez, Öteki Hayvanlar (Sel
Yay.) isimli kitabıyla Doğan Hızlan'ın
elinden aldı. Hızlan, Özdemir Asaf'ın
"Hepimiz Sait Faik'ten geldik." sözünü
hatırlatarak yazarın edebiyatımızdaki
önemini hatırlattı. HABER MERKEZİ

Sunay Akın paylaştı: İlhan
Şeşen’in bisikleti müzede

Ege Hazır Giyim ve Konfeksiyon İhracatçıları Birliği tarafından yapılan yarışmada birinciliği Asıl Sahip koleksiyonu ile
Sercan İzci elde etti. İkinciliği Arta Kalan koleksiyonuyla Enes Yolcu, üçüncülüğü The Loop’la Buse Derin Yolcu aldı.   

İstanbul Oyuncak Müzesi’nin kurucularından yazar ve şair Sunay Akın, İlhan
Şeşen ile yaşadığı unutulmaz bir anıyı sosyal medya hesabından paylaştı.

‘Küresel Göçebe’    
ilham oldu!
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İzyuva bölgesine
İZMAR geliyor

Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, Erzene Mahallesi’nde yaptığı
saha çalışmasında İzyuva
bölgesinde vatandaşlarla birebir
görüşerek ihtiyaçları yerinde tespit
etti. Alışveriş imkanının kısıtlı olduğu
İzyuva sakinlerinin market açılması
talebini ise Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay karşıladı.
Bölgeye İZMAR (İzmir Tanzim Satış
Marketi) açılması için çalışma
başlatırken, Bornova Belediye
Başkanı Eşki ise bölge sakinlerinin
sosyalleşebileceği bir kafe açmak
için harekete geçti.
HABER MERKEZİ 

BORNOVA

Karşıyaka Bostanlı Mustafa Reşit
Paşa İlkokulu İzmir’de önemli bir
projeye imza atıyor. İlkokul
öğrencilerinin bilimle bir araya
gelmesini sağlayan ve öğrencilerin
gelişmeleri için bir proje geliştirildi.
Proje, okul müdürü Ertan Beder ve
proje yürütücüsü Meltem Yeşim
Öncel öncülüğünde koordine ediliyor.
STEM projeleri, okul bahçesinde
öğrenciler tarafından sunuldu. İlkokul
öğrencisi Çağlar, tasarladığı temizlik
robotunu ziyaretçilere heyecanlı bir
şekilde tanıttı. HABER MERKEZİ 

Seferihisar Belediyesi ile İzmir Barosu
arasında gerçekleştirilen görüşmeler
sonucunda, ilçede adli yardım
hizmetlerinin erişimini kolaylaştıracak
önemli bir iş birliğine imza atıldı.
Yapılan görüşmelerin ardından, çok
yakında Seferihisar Belediyesi ve
bağlı hizmet noktalarında,
vatandaşların adli yardım
başvurularını doğrudan yapabileceği
bir sistem devreye alınacak.
Uygulama kapsamında, avukatlar
belediyede hizmet vermeye
başlayacak. HABER MERKEZİ 

Seferihisar’da adli hizmet

Muğla Valiliği ile Muğla Büyükşehir Belediyesi işbirliğinde, Türkiye
Çevre Haftası kapsamında “Plastik Kirliliği ile Mücadele”

temasıyla etkinlik düzenlendi. Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, “Çocuklarımız, bizden doğayı korumamızı istiyor. Bu

emaneti yerine getirmek için çalışıyoruz” dedi. HABER MERKEZİ 

‘Çöpten enerji üretiyoruz’

Başkan Duman’dan 
hızlı hizmet modeli 

Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, mahalle ziyaretleri
gerçekleştirerek vatandaşlar ve
muhtarlarla bir araya geliyor. Bu
ziyaretlerde mahallelerin ihtiyaçları
yerinde tespit edilerek hızlıca
çözüme kavuşturuluyor. Muhtarlarla
koordineli çalışmanın sorunların
çözümünde büyük avantaj
sağladığını belirten Başkan Duman,
“Değerli muhtarlarımızın da bizlerin
de amacı Buca’ya hizmet etmek. Bu
iş parçadan bütüne gidiyor. O
nedenle dayanışma içinde
yürüttüğümüz çalışmalar ilçemiz için
çok kıymetli” dedi.BURCU YANAR

BUCA

İzmir Ekonomik Kalkınma
Koordinasyon Kurulu'nun (İEKKK)
136'ncı toplantısında Kültürpark Ortak
Akıl Çalışması paylaşıldı. Alanın
geleceği ve planlaması ile ilgili konuşan
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, gereksiz yapıların
kaldırılarak doğal ortamın korunması ve
Kültürpark'a daha fazla yeşil alan
kazandırılması konusunda kararlı
olduklarını söyledi.  

Ortak akıl
Tarihi Havagazı Fabrikası'nda kent

paydaşlarının görüşlerini bildirdiği
toplantıda Kültürpark’ın kurulduğu
günden bugüne gelen süreci, projeleri,
mevcut ekolojik, yapısal ve kültürel
durumu ile yapılması planlanan
çalışmalar görüşüldü. Kültürpark’ın,
ortak akıl ve uzlaşı doğrultusunda
İzmirlilerin daha etkin kullanımı için yol
haritası belirlendi. 

Kültürpark’taki yeşil alanların

artırılması için kararlılık mesajı veren
Başkan Tugay, “Kültürpark hepimiz için
çok değerli bir alan. Yeşil dokusunun
korunması, geliştirilmesi çok önemli. Hiç
kimsenin itirazı yok. Benim kendi kesin
ve kati görüşüm, belediyemizin hizmet
alanı olarak kullandığı hollerin tamamen
kalkması yönünde. Bitmez deniyor ama

bitecek. Üç farklı lokasyonda
belediyemizin hizmet noktası
olacak. Biri eski yerinde Konak’ta,
diğeri Yenişehir’de, bir de
kafamda tasarladığım sürpriz olacak
başka bir yerde. Hepsi de yerli yerine
oturuyor, hiçbir sorun yok. Kültürpark,
kentin akciğeri, spor alanı, sosyalleşme

alanı. Kültürel etkinliklerin olduğu
alanlar olarak mutlaka kalmalı.
Ben bunları hepimizin ortak görüşü
olarak görüyorum. Kaldırabildiğimiz
kadar gereksiz yapıyı, eklentiyi
kaldıracağız. Yerine de yapabildiğimiz
kadar yeşil alan yapacağız. Mevcut
ağaç dokusunu geliştirmek için
çalışacağız” ifadelerini kullandı.  

Yeşil koridor vurgusu
İzmir’de Kültürpark ile bütünleşen

yeşil koridorlar oluşturmak için
çalıştıklarını ifade eden Başkan
Tugay, “Yeşildere ve Kadifekale’yi
dönüşüme tabi tutmak, Yeşildere
Vadisi’ni de tamamen bir rekreasyon
alanına çevirmek yine bizim çok
önemsediğimiz bir konu.  Yeşildere ile
Kültüpark’ı ve Liman tarafını yeşil
koridor ile birbirine bağlamayı
başardığımızda kentimiz için çok keyifli,
hoş bir şey yapmış olacağız” diye
konuştu. HABER MERKEZİ 

İzmir’in simgelerinden Kültürpark’ın geleceği, İEKKKurulu toplantısında ele alındı. Başkan Tugay,
doğal yapıyı güçlendirme ve alanı daha fazla yeşille buluşturma kararlılığını net şekilde ortaya koydu

Kültürpark’ta beton 
gidiyor, yeşil geliyor

Başkan Sengel, 2. kez TBB 
Encümen Üyeliği’ne seçildi

BAŞKAN TUGAY'DAN NET MESAJ: AĞAÇ DOKUSUNU GELİŞTİRMEK İÇİN ÇALIŞACAĞIZ

Efes Selçuk Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel, Türkiye
Belediyeler Birliği (TBB) Encümen
Üyeliği’ne bir kez daha seçilerek,
güven tazeledi. 

TBB Mayıs Ayı Olağan Meclis
Toplantısı, TBB Başkanvekili ve
Adana Büyükşehir Belediye
Başkanı Zeydan Karalar’ın
başkanlığında yapıldı. Divan
Başkanlığını ise TBB II. Başkan
Vekili ve Balıkesir Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Akın
yürüttü. Türkiye'nin dört bir
yanından belediye başkanları,
meclis üyeleri ve birlik
temsilcilerinin katıldığı genel
kurulda, 2024 yılı faaliyet raporu ve
bütçe kesin hesabı da oy birliğiyle
kabul edildi.

Dayanışma vurgusu
Yeniden seçilmesinin ardından

açıklamalarda bulunan Başkan
Sengel, yerel yönetimlerin
dayanışma ve işbirliğiyle
güçleneceğini vurguladı. Hukukun
üstünlüğü ve demokratik değerlere
olan bağlılıklarını yineleyen Sengel,

“Türkiye Belediyeler Birliği'nde bir
kez daha görev almak benim için
büyük bir sorumluluk. Yarınlara
olan umudumuzu yitirmiyoruz. Bu
birliktelik, yerel yönetimlerin
geleceğine ışık tutuyor” dedi.

TBB Başkanı ve İstanbul
Büyükşehir Belediyesi Başkanı
Ekrem İmamoğlu’nun tutuklu
bulunmasını da değerlendiren
Başkan Sengel; “Sayın
İmamoğlu’nun tutuklu bulunması

bizim için oldukça üzücü olmasının
yanı sıra hukukun üstünlüğüne olan
güvenimizin de her geçen gün daha
da azaldığı bir noktayla karşı
karşıyayız. 19 Mart siyasi
darbesinden bu yana geçen süreç
içerisinde yaşadığımız bütün her
şeyi hukuk dahilinde açıklamamız
çok da mümkün olamıyor. Fakat
güzel şeylerin de olacağı yarınlarla
ilgili umudumuzu tüketmiyoruz”
dedi. HABER MERKEZİ 

Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü, çalışan sağlığı ve
güvenliği için eğitim çalışmalarını
sürdürüyor. Eğitimde, ilçelerde kurumu
temsil eden ilçe şeflerinin, iş sağlığı ve
güvenliği kapsamındaki yasal
sorumlulukları, bu sorumluluğun iş
kazalarının önlenmesi ve güvenli çalışma
ortamlarının oluşturulmasındaki rolü ile
yapılması gerekenler konuşuldu.
Toplantıda; iş kazalarının önlenmesi, risk
değerlendirmesi süreçleri, acil durum
planlarının hazırlanması ve kişisel koruyucu
gibi  konularına odaklanıldı. İHA

MASKİ’den hizmet içi eğitim
Menderes Belediyesi, Çevre Etkinliği ve
Mavi Bayrak Töreni ile hem çevreyi
korumaya dikkat çekti hem de mavi
bayrakları göndere çekti. Menderes, önceki
senelerde sahip olduğu 3 mavi bayrağını
tekrar aldı. Menderes Belediye Başkanı
İlkay Çiçek, “Çevre konusuna duyarlı bir
belediye olarak bu konuda hizmetler
üretmeye özen gösteriyoruz. Nadide
doğası ile güzel Menderesimizin çevre
temizliği düzenli olarak yapılıyor. Turizmde
önemli bir yere sahip olan sahil bölgemizde
de sahil ve deniz temizliğini
gerçekleştiriyoruz.” dedi. HABER MERKEZİ

Menderes’te Mavi Bayrak Töreni 

Çeşme, sadece denizi ve rüzgarıyla
değil, artık kendine özgü tarımsal
zenginlikleriyle de öne çıkıyor. Bu
kapsamda, Alaçatı Sakızlar
Mevkii’nde kurulan Park Sakız
Alaçatı & Sakız Yolculuğu Sergi
Salonu, bölgenin en önemli doğal
ve kültürel varlıklarından biri olan
Çeşme Damla Sakızı’na adanmış ilk
ziyaret merkezi olarak hizmet
vermeye başladı. Tarihi sakız
bahçeleri içinde gerçekleştirilen
açılış töreninde konuşan Çeşme
Belediye Başkanı Lal Denizli ise
projenin yalnızca tarım ya da turizm
değil, aynı zamanda kültürel koruma
boyutu olduğuna da dikkat çekti.
Başkan Denizli, "Burası hem
geçmişle bağ kurduğumuz hem de
geleceğe yatırım yaptığımız bir
proje. Ziyaretçiler bilgilendirme
tabelaları aracılığıyla hem sakızın
tarihini hem de bu alanın hikâyesini
öğrenebilecek” diye konuştu.
HABER MERKEZİ 

Sakız Alaçatı
hizmete başladı

Öğrenciler robot tasarladı
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Kaliteli kültür ve sanat etkinlikleri
ile dikkat çeken Kuşadası Belediyesi,
yenileme ve bakım çalışmalarını
tamamladığı Tarihi Kervansaray’ı
yeniden turizme kazandırdı. Kuşadası
Belediyesi tarafından 2021 yılından
bu yana üst katı Adnan Menderes
Üniversitesi (ADÜ) Devlet
Konservatuvarı’na derslik olarak
tahsis edilen 400 yıllık tarihi yapı,
öğrencilerin yeni binalarına taşınması
ile ünlü dans topluluğu Anadolu
Ateşi’ni ağırlamaya başladı. Binlerce
yıllık Anadolu kültürünü modern
sahne sanatlarıyla harmanlayarak
eşsiz bir gösteriye dönüştüren
Anadolu Ateşi, Kervansaray’da
gerçekleştirdiği ilk gösteri ile
sanatseverleri adeta büyüledi.
Anadolu Ateşi’nin kurucusu Mustafa
Erdoğan tarafından Kervansaray
sahnesi için özel olarak hazırlanan
yepyeni koreografi ile izleyici
karşısına çıkan ünlü dans
topluluğunun gösterisi ayakta
alkışlandı.

Geçmişe açılan kapı
Tarihle sanatı buluşturan özel

gösteri ile 4 asırlık taş duvarlar
arasında yankılanan ritimler,
izleyicilere sadece bir gösteri değil,
unutulmaz bir deneyim de yaşattı.
Özenle dekore edilen tarihi
Kervansaray sahnesi, Osmanlı
mimarisiyle bütünleşen ışık, ses ve
sahne teknolojileriyle adeta geçmişe
açılan bir kapıya dönüştü. 

Anadolu ruhunun tarihin kalbinde
dansla dile geldiği gösteri, Ege’den
Mezopotamya’ya, Orta Asya’dan
Balkanlar’a kadar uzanan coğrafyanın
kültürel zenginlikleri sahneye taşıdı.
Anadolu Ateşi, Haziran ayı boyunca
haftada üç kez Kervansaray’ın tarihi
atmosferinde izleyici ile buluşacak. 

Anadolu Ateşi’nin gösterisini

Kervansarayı dolduran
sanatseverlerle birlikte izleyen
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer
Günel, kültür ve sanat faaliyetlerinin
turizme katkısına dikkat çekti. Başkan
Günel,  “Tarihi, mimarisi ve etkileyici
atmosferi ile kentimizin en önemli
değerlerinin başında gelen
Kervansarayımızı bu yaz yeniden
cazibe merkezi haline getirmekten
dolayı mutluyuz. Bugüne dek 112
ülkede, 8500 canlı performans ve 50
milyondan fazla izleyiciye ulaşan
Anadolu Ateşi’nin, Kuşadası’na da
büyük bir enerji katacağına yürekten
inanıyorum. Kervansaray Sahnesi için
özel bir koreografi hazırlayan Sevgili
Mustafa Erdoğan’a, tüm grup
üyelerine, bu özel gösterinin bizlerle
buluşmasına katkı sunan tüm dostlara
ve bugün bizleri yalnız bırakmayan
sanatseverlerimize çok teşekkür
ediyorum. Kervansaray, yaz boyunca
başta Anadolu Ateşi olmak üzere pek
çok önemli konser, gösteri ve
etkinliğe ev sahipliği yapacak” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Tarihi Kervansaray’da
Anadolu Ateşi yandı
Belediye Başkanı Ömer Günel, kültür ve sanat faaliyetlerinin turizme katkısına dikkat çekti. Başkan Günel,
“Kervansarayımızı bu yaz yeniden cazibe merkezi haline getirmekten dolayı çok mutluyuz” diye konuştu 

Anadolu Ateşi kurucusu Mustafa Erdoğan’ın Kervansaray sahnesi için özel olarak hazırladığı koreografi izleyiciler
tarafından ayakta alkışlandı. Gösteri haziran ayı boyunca haftada üç kez Kervansaray’da izleyicilerle buluşacak. 

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel yenilenen tarihi Kervansaray’da
gösteri öncesinde, konsepte dahil edilen şerbetçilerin ikramını geri çevirmedi.

Demokrasinin halk için
yönetimi olabilmesi için gerekli
olan bir başka temel koşul da
siyaset, ekonomi, toplum ve
dünya ile ilişkiler hakkındaki bilgi
ve belgelerin olabildiğince şeffaf
bir biçimde seçmenin (halkın)
dikkatine, hiçbir çarpıtmaya,
değişikliğe, saklamaya
uğramaksızın sunulmasının
sağlanmasına dayanır. 

Tam, gerçek bilgi ve
enformasyon seçmenin dikkat ve
incelemesine sunulmadan
seçmenlerin seçimlerdeki
tercihleri halkın çıkarına olarak
belirlenemez. Onun için gerek kötü
niyetle yapılan medya
manipülsayonu (disinformation),
gerek sehven yapılan medya
haberlerinin yayılması
(misinformation) demokraside
seçmenin karar almasını
etkileyerek, onun istek ve
taleplerine aykırı olan sonuçların
ortaya çıkmasına neden olur. 

Bu durumda da gerçek dışı
bilgi ve enformasyona dayalı
olarak yapılan oy tercihleriyle,
seçimler serbest ve adil bir süreçle
gerçekleşse bile, halkın yararına
bir netice doğmaz.  

Seçimlerin serbest ve adil
olmasını engelleyen her durum
veya uygulama da demokrasinin
halkın yararına çalışan bir rejim
olmasını zora sokar. Serbest
seçimler olmadan halkın
düşüncelerini ifade etmesi,
adayların kendi düşüncelerini,
projelerini, parti programlarını
anlatmaları mümkün değildir. 

Onun için ifade, toplanma,
gösteri, dernekleşme, basın ve
medya özgürlüğünün olabildiğince
güçlü olması serbest seçimin
koşuludur. Bu tür bir ortam
olmadan gerçekler

konuşulayamacak, serbest fikir
teatisi oluşamayacak, halkın
yararına bir seçim sonucunun
oluşması da mümkün
olamayacaktır. 

Adil kurallara göre yapılamayan
bir seçim yarışında haklı rekabete
dayalı olarak türeyen bir seçim
neticesine ulaşılamaz. 

Haksız rekabet ise bazı çıkar ve
ideolojilerin kayırılması, diğerlerinin
baskılanması ile sonuçlanır ki bu
durumda halkın (kamunun)
çıkarının gerçekleşmesi yine
mümkün olamayacaktır. 

Onun için gerek iktidar gerek
muhalefet aday ve partileri aynı
koşullarda rekabet edebilmeli,
seçim kampanyalarında eşit
koşullarda benzer olanakları
kullanabilmelidir. 

Seçimler adil ve serbest olarak
yapılmış, tek kişi, tek oy ilkesi
uygulanabilmiş ve
disenformasyon veya
misenformasyon söz konusu
olmamış ise, seçim sonuçlarına
herkesin saygı göstermesi esastır.
Bu bir yazısız kural olarak kabul
görmek durumundadır.

Bu tür bir durumda seçim
sonuçlarını tanımamak, onları
değiştirmek için çabalamak,
Yüksek Seçim Kurulu gibi bir
düzenleyici kurul varsa, onun
çalışmalarını etkileyerek farklı bir
sonuç üretmeye çalışmak da
demokrasinin halkın yararına ve
halkın kararına dayalı bir uygulama
olmasını zora sokar veya

tamamen engeller. 
Nihayet, demokrasi

uygulamaları halkın yönetimi
olabilmesi için, temsilciler
vasıtasıyla da olsa, seçimlerden
ibaret olmayan ve seçimler
sonrasında da devam eden bir
yönetim sürecidir. 

Bu ortamda da muhalefetin
özgür, kısıtsız, herhangi bir taciz,
zorlama veya usulsüz
baskılamaya tabi olmaksızın
çalışmasının sağlanması
demokrasi için esastır. İfade,
toplantı, yürüyüş, gösteri,
dernekleşme, basın ve medya
özgürlüklerinin bu dönemlerde de
olabildiğince güçlü bir biçimde
varlığının devamı halkın yönetimi
için de esastır. Bu hususlardaki
her aksaklık, eksiklik veya
müdahale demokrasinin aşınması
ve sonlanması için bir tehdittir. Bu
koşulları korumak ve kollamak her
seçmenin de görevidir, yoksa
halkın kendi kendisini
yönetmesinin bir anlamı
kalmayacaktır. 

Burada tekrar partizanlığın
içeriği, ne ölçüde ussal olmayan
bir duygusal temelde olduğu
önemli bir rol oynayacaktır.

Eğer özgürlükler ve haklarda
bir aksama olursa, partizanlık
yüzünden bunlara ses çıkartılmaz
ve iktidarın bu konularda
uyguladığı baskı ve sansüre
destek verilerse, halkın tamamının
(kamunun) yararına çalışan bir
rejim olarak demokrasinin

çalışması mümkün olmayacak ve
demokrasi zedelenecek, aşınacak
veya çökecektir. 

Sonuç: Demokrasi bir Kurallar
Rejimidir.

Demokrasi bir çok yazılı ve
yazısız kuralın işlediği bir halkın
kendi kendisini yönetimi
uygulamasıdır. Bu kurallara
uymamayı adet haline getirmek,
hatta kuralsızlığı (anomie) adeta bir
ulusal gelenek olarak yaşamak
esas olduğunda demokrasi,
ülkede çok sayıda legal siyasal
parti de olsa, bunlar bir şekilde
rekabet içinde yarışsalar dahi
mevcut olmaz, olamaz.

Demokrasi olarak yaşamak için
halkın sadece seçimlere katılması
değil, siyasal hayatı yakından takip
edecek ilgiyi kaybetmeksizin
siyasal hayata sürekli olarak
katılması, kuralların
çarpıtılmamasına özen ve
duyarlılık göstermesi gereklidir.

Bu yapılamazsa, demokrasinin
kendiliğinden çalışabilecek
herhangi bir seçim, çok partililik,
temsil ve yönetim mekanizması
olmadığını bilmemiz gerekir. 

Kurala saygılı olarak yaşamak
alışkanlığı olmayan, hatta hiçbir
yazılı veya yazısız kuralın
mevcudiyetini bile dikkate
almayan, tam bir kuralsızlık veya
ünlü sosyolog Emile Durkheim’ın
ifadesiyle anomie içinde yaşamak,
demokrasiyi hayata geçirmek için
de yerleşik bir yaşantı haline
dönüştürmek için de en önemli

kültürel engeldir . Türkiye’de
mevcut olan fevkalade yaygın
anomik davranış alışkanlıkları
nedeniyle de 1945 yılında
başlayan demokratikleşme
çabalarının başarı sağlanmasında
zorlanılmaktadır. 

Birleşik Krallık 17. yüzyıldaki iç
savaştan sonra, Parlamento’da
egemen olan Britanya orta sınıfı
(burjuvazi) ve onunla anlaşma
sağlayan aristokrasinin üzerinde
uzlaştıkları yazısız kurallar
ortamında, bu kurallara siyasal
seçkinler tarafından gösterilen
saygı ve duyarlılıkla yazılı bir
anayasaya bile gerek duymaksızın
üç yüz yıldır demokrasi olarak
yönetilebilmiştir.  

Tabii, demokrasilerin
pekişmesi (consolidation) tek bir
nedene bağlanamazsa da,
özellikle siyasal seçkinlerin
demokrasi rejiminin yazılı ve
yazısız kuralları üzerinde
anlaşmaları ve bu anlaşmaya
saygılı olarak siyaset oyununu
oynamalarının demokrasinin
yerleşmesinde ve sorunsuz olarak
sürmesinde önemli bir katkısı var.
Buna siyaset bilimi yazınında
demokrasinin pekişmesi için elit
uzlaşması (elite settlement)
denilmektedir. 

Üstelik bu demokrasinin kalıcı
olması için ulaşılabilecek en kolay
ve asgari bir aşamadır. 

Ancak, bu aşamaya ulaşmak
için de ülkenin çeşitli siyasal
kuvvetleri ve hiziplerinin
demokrasinin yazılı ve yazısız
kuralları (normlar) üzerinde
uzlaşabilmesi, çıkarlarına
gelmediği zaman kuralsızlığı tercih
etmemeleri, siyasal
sorumluluklarının bilincinde olarak
seçmen bloklarına liderlik
yapabilmeleri gereklidir. -BİTTİ-

Prof. Dr. Ersin Kalaycıoğlu

Demokrasi’nin aşınması sorunu...

BUILDEXPO’da
Egeplast standı
büyük ilgi gördü

Yapı, inşaat ve makine sektöründe,
Orta Doğu ve Körfez ülkeleri pazarına
açılan kapı olarak adlandırılan 15. Irak
Uluslararası Yapı, İnşaat ve Makine Fuarı
ERBİL BUILD EXPO, bu yıl da büyük bir
katılımla gerçekleşti.  İnşaatta bölgenin
en prestijli etkinliği olan fuar, özel
şirketler, üst düzey alıcılar, hükümet ve
devlet kuruluşlarının buluşma noktası
oldu. Kendini kanıtlamış firmaların yer
aldığı fuarda, Egeplast’ın yeni ürünü
sessiz yanmaz atık su borusu büyük ilgi
gördü. Birçok önemli konuğu ağırlayan
Egeplast Standı’nı ziyaret edenler
arasında Kuzey Irak Bölgesi’nin
Örgütlerden Sorumlu Bakanı Aydın
Maruf da vardı. 

Son yıllarda büyük değişim ve
gelişimin yaşandığı fuarda, firmalar en
son teknolojilerle ürettikleri ürünler ve
yeni trendleri sergiledi. Egeplast, sessiz
yanmaz atık su borusunun yanı sıra, bina
ve altyapı grubundaki tüm ürünleri kalite
sınavından yine tam not aldı. Egepast
Genel Müdür Yardımcısı Türkan Erisev
13 Ülkeden 408 katılımcı firmanın yer
aldığı fuarın, Orta Doğu ve Körfez ülkeleri
pazarındaki etkinliği attırmak adına çok
önemli olduğunu söyledi. İçer, “İnşaat
sektörünün geleceğini şekillendiren lider
firmaları, vizyonerleri ve önemli
paydaşları bir araya getiren bu önemli
organizasyonda, ürün kalitemizle yine ilgi
odağı olmaktan gurur duyuyoruz” dedi.
15. Irak Uluslararası Yapı, İnşaat ve
Makine Fuarı ERBİL BUILD EXPO’da,
şirketler arası işbirliği ve satın alma
süreçlerinin görüşüldüğü B2B toplantıları
da gerçekleşti.  

BAKAN ZİYARET ETTİ

DEMOKRASİNİN NAİFLİĞİ ÜZERİNE (2)

Kuşadası Beledİyesİ’nİn yenİledİğİ meKandaKİ gösterİ Büyüledİ
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Büyükşehir Belediyesi
işçilerinin başlattığı grev ikinci
gününde de anlaşmayla
sonuçlanmadı. İZENERJİ,
İZELMAN ve Ege Şehir Planlama
şirketlerinde örgütlü 23 bin işçi,
toplu iş sözleşmesi (TİS)
görüşmelerinde uzlaşma
sağlanamaması üzerine geçtiğimiz
gün iş bırakmıştı. DİSK Genel-İş
Sendikası, işçilerin taleplerinin
karşılanmadığını vurgulayarak
grevi sonlandırmaya yönelik bir
adım atmazken, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay,
sosyal medya hesabından
paylaştığı yazıda sendikanın “güç
gösterisi” yaptığını ileri sürdü. 2
Haziran Pazartesi günü ise grev
alanında işçilerin aileleriyle birlikte
80 bin kişilik büyük bir eylem
yapılması planlanıyor. Taraflar
arasındaki gerilim sürerken, gözler
bir kez daha müzakere masasına
çevrildi. Toplu ulaşımda ise halkın
mağduriyeti devam ediyor.

Güç gösterisi
İZENERJİ, İZELMAN ve Ege

Şehir Planlama’da örgütlü 23 bin
işçinin grevi ikinci gününde de
devam ediyor. DİSK’e bağlı
Genel-İş Sendikası ile belediye
arasında yürütülen toplu iş
sözleşmesi (TİS) görüşmelerinden
uzlaşma kararı henüz çıkmadı.
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, sosyal
medya hesabından yaptığı
açıklamada sendikaya seslendi.

Grevin son bulması gerektiğini
vurgulayan Başkan Tugay, “TİS
görüşmelerinde dün ne yazık ki bir
uzlaşmaya varılamadı. Uzlaşma
için yapabileceğimiz özveriyi

gösterdik ve elimizden geleni
yapmaya hazırız. Şartlarımızı son
sınırına kadar zorluyoruz. Ancak
biz masa başında içinde
bulunduğumuz şartlarla ilgili
anlayış ve uzlaşı beklerken,
sendika yöneticilerinin bir taraftan
işçilere ve basına yanlış bilgiler
aktardığını diğer taraftan
sokaklarda güç gösterisi ortaya
koyma peşinde olduğunu üzülerek
izliyoruz. Sendika uzlaşmaz
tutumundan vazgeçmeli. Bu grev
bitmeli” açıklamasında bulundu.

Sendikanın, beeldiyenin SGK
ve vergi borçları sebebiyle merkezi
hükümetten aktarılan bütçeden 2
milyar TL’lik kesinti olacağı ve
maaşların ödenmesinde belirsizlik
yaşanacağı yönündeki
açıklamasına İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil
Tugay’dan yanıt geldi.
Egedesonsöz’e konuşan Başkan
Tugay şunları söyledi:

“Sendikanın yaptığı

açıklamanın bir yanlış anlama ya
da kasti olmamasını umuyorum.
Ancak yanlış ifade etme olabilir.
Biz kendilerine kesinti olacağını
söylemedik. 2 milyar kesinti
olacağı asla konuşulmadı.
Her ay yüklü bir vergi ve
SGK ödemesi var ve bunlar
yapılandırma şeklinde gidiyorlar.
Bu ayın bir de kendi tahakkuk
edeni var. Çalışanların sayı
olarak fazla olmasından
kaynaklanan bir durum bu…
Bu ay için kesinti değil, bizim
kendi yapılandırmadan kaynaklı
ödemelerimiz var. Onlarla ilgili
bugün dahil kesinleşmemiş
şeyler var.

Maaşlar Salı günü
Maaş ödeyemeyecekler

söylemi işçileri kışkırtmak için
yapılmış kasıtlı bir söylem.
Maaşları ödeyeceğiz. En geç Salı
günü maaşlarına öderiz diye
düşünüyorum. Sadece bu

puantajların ve bordroların
yapılması lazım. Arkadaşlara bunu
hazır olması talimatını verdik”

80 bine imzaya varız
DİSK Ege Bölge Temsilcisi

Memiş Sarı, DİSK Genel-İş Şube
Başkanları ve DİSK TİS Daire
Başkanı Faruk Saral, belediye
bürokratları ve SODEMSEN
yetkilileriyle biraraya geldi.
Toplantı 8 buçuk saat sürdü ancak
taraflar yine anlaşma
sağlayamadan masadan kalktı. 

Memiş Sarı, “Dün neredeysek
bugün de aynı noktadayız. Yeni bir
teklif yok. Bugün basın
organlarında işçilerin 90-100 bin
lira istediği yazıyor. Bu haberin
yalan olduğunu söylüyoruz. Gel 80
bine imza atalım diyoruz. Anlaşma
olmayınca işçiler de greve devam
ediyor. 2 Haziran Pazartesi günü
işçiler eşlerini, çocuklarını,
annelerini, babalarını, kardeşlerini
de destek için eylem alanına

getirecekler. 23 bin işçinin
ailesinden üçer kişi gelse 70-80 bin
kişi yapar. Biz bu 80 bin kişiyle
haklarımız için mücadele
edeceğiz” dedi.

Disk Genel İş İzmir 1 Nolu
Şube Başkan Yardımcısı Sedat
Mutlu, “İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin açıklamış olduğu
rakamlarda eğitim yardımları,
birleştirilmiş sosyal yardımlar vs.
hepsi giydirilerek basına veriliyor
ama herkes eğitim yardımı
almıyor. Aldığı kıyafeti, verdiği
kıyafeti, devlete ödediği sigortayı
hesaba katıyor. Bunlar bizim
sorumluluğumuzda değil.
İşverenin sorumluluğundandır.
Giydirilmiş rakamlarla açıklama
yapıyorlar. Teklif yüzde 29.16 ve
herhangi bir görüşme ve uzlaşma
çağrısı yok. Gece gündüz çağrıya
açığız. Bizim derdimiz kartımızı
bankamatiğe taktığımızda
aldığımız para. Tek derdimiz eşit
işe eşit ücret” ifadelerine yer verdi.

Grevcilere 80 bin kişilik destek

Halk hizmet bekliyor
uzatmayın uzlaşın!

İzmir Büyükşehir
Belediyesi
iştiraklerinden

İZELMAN, İZENERJİ ve Egeşehir
şirketlerinde yaklaşık 23 bin işçi greve gitti.
İzmir Büyükşehir ve iştiraklerinde toplam
yaklaşık 38 bin kişi çalışıyor.

Grevin üç tarafı var. 
Çalışanlar olarak hak arayan işçiler,

patron temsilcisi işveren olarak İzmir
Büyükşehir Belediyesi üst yönetimi ve
gerçek patron olan İzmir halkı…

Çalışanlar için iyi bir ücret düzeyi elde
etmek, toplu iş sözleşmesi yapmak,
gerektiğinde de greve gitmek en kutsal
haktır. Önce bu hakkı teslim edelim.

Hak arama mücadelesi
AKP iktidarının uyguladığı ekonomi

politikalar ile ücretler, emekli aylıkları, çiftçi
ve küçük esnaf gelirlerinde çok büyük
aşınma olduğu bir gerçektir. Özellikle son 4
yılda uygulanan politikalar ile nüfusun yüzde
80’e yakın, yoksulluk sınırı ve altında yaşıyor. 

4 kişilik bir aile için hesaplanan yoksulluk
sınırı 81 bin liraya ulaştı. Açlık sınırı 26 bin lira
seviyesinde. Bu şartlar altında 22 bin 104
liralık asgari ücretin kölelik ücreti olduğu da
aşikardır ve asgari ücret örnek gösterilerek
belediye işçilerinin hak arama mücadelesine
karşı çıkılamaz.

Bu hakkı teslim ettikten sonra grevin
diğer iki muhatabını değerlendirebiliriz.

Kamu kesiminde, özellikle
belediyelerdeki grevler, özel sektörde
yapılan grevlerle karşılaştırılamaz. Özel
sektörde, örneğin bir sanayi şirketinde
gidilen grev, işverene karşıdır. Eğer o işveren
piyasada tekel konumunda değilse, örneğin
bir televizyon üreticisi şirket ise tüketiciler ve

toplum o grevden etkilenmez.
Ancak belediye hizmetleri, sağlık

hizmetleri gibi alanlarda işçi sendikası için
muhatap, sermaye değil, halktır. Ödediği
vergilerle de tükettiği hizmetlerle de patron
halktır. Belediye Başkanları iki tarafın da
temsilcisidir. Bu gibi durumlarda esas olan
bir an önce uzlaşmanın sağlanmasıdır.

Bütçe olanakları 
Yazının girişinde belirttik. AKP iktidarının

uyguladığı politikalarla ücretlerin alım gücü
aşındı. Emeği, aldığı parayı çok
görmediğimizi tekrar vurgulamak isteriz. 

Uzlaşmayı sağlayacak olan ise bütçe
olanaklarıdır. 

5393 sayılı Belediye Kanunu – Madde
49/7: "Belediyelerin personel giderleri, bir
önceki yıl gerçekleşen bütçe gelirlerinin,
yeniden değerleme oranı kadar

artırılmasından sonra, yüzde 30’unu
geçemez."

Ancak Türkiye’nin her yerinde, her
partiden belediyeler, bu kanunu delmek,
yasanın arkasından dolaşmak için iştirak
şirketleri kurdular. 

Yoğun emek gücü gerektiren işleri bu
şirketlere aktardılar. Bu şirketlere yaptıkları
ödemeler, “Hizmet Alım Ödemesi” adı
altında yapıldığı için “Personel Gideri” olarak
yazılmıyor. Bu şirketlerin bilançoları içinde
personel ödemelerinin ne kadar olduğunu
bilmiyoruz.

Gereksiz istihdam
Bu arada; İzmir de dahil olmak üzere,

birçok belediyede gereksiz istihdam var. Ne
yazık ki işsiz sayısının bu kadar arttığı bir
ülkede kadro şişkinlikleri olabilir. Hal böyle
olunca, personel yapısındaki, liyakat ve

verimlilik de sorgulanacaktır. Nihayetinde
belediyeler, hizmet üretme yeridir, istihdam
yaratma alanı değil. 

Öte yandan bugünlere gelineceği aylar
öncesinden belliyken, İzmir Büyükşehir
Belediyesi, “başta Belediye Başkanı 
Cemil Tugay olmak üzere” neden önlem
almadı? Gelir artırıcı kaynak yaratmak için
neden çaba göstermedi? Neden
zamanında sendika ile biraraya gelip, “makul
bir toplu sözleşme için” bütçe olanaklarını
konuşmadı? Bunun içindir ki İzmir
Büyükşehir Belediyesi yönetimi sorumluluğu
geçmiş dönem yönetimlerinin “tasarruf
hatalarına” yükleyip, işin içinden sıyrılmaya
çalışmamalıdır.

27 Mart 1994 örneği
Grev; emeğin ve emekçinin en doğal

hakkıdır. Ancak, Cumhuriyet’e karşı girişilen
karşı devrim hamlesinde DİSK’in üretimden
gelen gücünü, rejim düşmanlarına karşı da
kullanmasını beklemek siyasi duruşu belli
olan İzmir halkının en temel hakkıdır

Unutulmamalıdır ki; 27 Mart 1994
tarihinde yapılan yerel seçimlerde,
Recep Tayyip Erdoğan’ın yüzde 25.19 oyla
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı
seçimini kazanmasında, DYP-ANAP ve
SHP–DSP bölünmesi kadar DİSK’in
gittiği grev ve İstanbul’da oluşan çöp
dağlarının da etkisi olmuştur.

Sonuç olarak yapılması gereken; İzmir
Büyükşehir Belediyesi ile DİSK’e bağlı
Genel-İş Sendikası’nın en kısa zamanda
uzlaşmasıdır. Ki, mutlaka asgari bir
müşterek ve ortak payda vardır, isterlerse
bulabilirler. 

Kamuoyunun desteği olmadan bir grev
sürdürülemez. 

İzmİr Büyükşehİr BeleDİyesİ’ne ve grevDekİ Dİsk’e Bağlı genel-İş senDİkası’na çağrı

Yapılması gereken; İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Genel-İş Sendikası’nın en kısa zamanda
uzlaşmasıdır. Ki, mutlaka ‘asgari bir müşterek ve ortak payda’ vardır, isterlerse bulabilirler  

Cemil
Tugay

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay ve belediye yönetimi sorumluluğu, geçmiş
dönem yönetimlerinin ‘tasarruf hatalarına” yükleyip işin içinden sıyrılmaya çalışmamalıdır.

İzmir’de 23 bin belediye işçisinin grevi sürüyor. DİSK Ege Bölge Temsilcisi Memiş Sarı, 2 Haziran’da
80 bin kişilik destekle meydanlarda ve belediye binası önünde hak arayışını sürdüreceklerini söyledi Grev, sosyal

medyada
Vatandaşlar sosyal

medya hesaplarında İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay’ı
etiketleyerek şu ifadelere yer
verdi:

“Sendikanın yan hak
talepleri o kadar yaratıcı ki;
biraz daha zorlasa Pazartesi
sendromu için masaj
hizmeti, Cuma motivasyonu
için halay ekibi isterler! Bir
de öğle arası için drone’la
menemen servisi gelsin tam
olsun!”

“İzmir halkı @izmirbld nin
yanında. Sakın geri adım
atmayın, fırsatçılara izin
vermeyin. Onların yerinde
olmak isteyen yüzbinler var.
Torpille alınanları ve hiçbir iş
yapmadan para alanları
tespit edip kovun. Şımarıklık
yapıyorlar.”

“Başkanım yarın 35 bin
TL işçi alım ilanı açın. En az
100 bin kişi başvurur.
Aradaki farkla bu
arkadaşların tazminatlarını 1
senede ödersiniz. Hem de 23
bin sayısını 15 binlere
indirin. İyi yönetilirse inanın
daha verimli çalışırlar. 40
binden fazla verilen her TL
bize haksızlıktır.

“Lokavt hakkı
kullanılmalı. Liyakatli kişiler
çok çok kısa sürede işleri
yoluna koyacaktır. Senede
birkaç kez bu durumları
yaşamaktan bıktık artık.”

Duraklarda
sıkıntılı
bekleyiş
devam ediyor
İzmirliler, 23 bin personeli kapsayan
sözleşme sürecinin tıkanması
sonucunda başlayan grevin ikinci
gününde de ulaşımda sıkıntılar
yaşadı. Dün sabah saatlerinde
ESHOT otobüslerinin çalışmaması
sebebiyle bazı duraklarda ve
aktarma merkezlerinde yoğunluk
oluştuğu görüldü. Toplu ulaşımdaki

aksaklıklar nedeniyle çoğu
vatandaş, özel araçları ile yola
çıkması nedeniyle caddelerde de
yoğunluk yaşandı. Büyükşehir
Belediyesi toplu taşımanın
aksamaması için grev kapsamında
olmayan İZBAN, İZULAŞ, 
metro, tramvay ve vapur
işletmelerinde ek seferler koydu.

Burcu Yanar

ÖZEL HABER
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Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK),
Nisan ayını ilişkin "İşgücü
İstatistikleri"ni yayımladı.

Verilere göre, işsizlik oranı ise 0.6
puan artarak yüzde 8.6 seviyesinde
gerçekleşti. İşsizlik oranı erkeklerde
yüzde 7.1 iken kadınlarda yüzde 11.5
olarak tahmin edildi.

3 milyon 63 bin oldu
Hanehalkı İşgücü Araştırması

sonuçlarına göre; 15 ve daha yukarı
yaştaki kişilerde işsiz sayısı 2025
yılı Nisan ayında bir önceki aya
göre 203 bin kişi artarak 3 milyon
63 bin kişi oldu.

İşgücü 2025 yılı Nisan ayında bir
önceki aya göre, 114 bin kişi azalarak
35 milyon 421 bin kişi, işgücüne
katılma oranı ise 0.2 puan azalarak
yüzde 53.4 olarak gerçekleşti.

İşgücüne katılma oranı erkeklerde
yüzde 70.9 iken kadınlarda yüzde
36.4 oldu.

15-24 yaş grubunu kapsayan genç
nüfusta işsizlik oranı bir önceki aya
göre 0.4 puan artarak yüzde 15.7
oldu.

Bu yaş grubunda işsizlik oranı;

erkeklerde yüzde 11.2, kadınlarda ise
yüzde 23.7 olarak tahmin edildi.

İstihdam azaldı
İstihdam edilenlerin sayısı 316 bin

kişi azaldı. Ortalama haftalık çalışma
süresi 1.2 saat düşerek 42.2 saat oldu.
İstihdam oranı ise yüzde 48.8'e
geriledi. İşgücü ödemeleri geçen yıla
göre yüzde 42.9 arttı. Emeğin
ekonomideki payı yüzde 41.7’den

yüzde 43.7’ye yükseldi.

Geniş tanımlıda rekor
Zamana bağlı eksik istihdam,

potansiyel işgücü ve işsizlerden oluşan
atıl işgücü oranı 2025 yılı Nisan
ayında bir önceki aya göre 3.4 puan
artarak yüzde 32.2 oldu. Zamana bağlı
eksik istihdam ve işsizlerin bütünleşik
oranı yüzde 22.5 iken işsiz ve
potansiyel işgücünün bütünleşik oranı

yüzde 20.0 olarak tahmin edildi.
Zamana bağlı eksik istihdam,

potansiyel işgücü ve işsizlerden oluşan
atıl işgücü oranı 2025 yılı Nisan
ayında bir önceki aya göre 3.4 puan
artarak yüzde 32.2 oldu.

Zamana bağlı eksik istihdam ve
işsizlerin bütünleşik oranı yüzde 22.5
iken işsiz ve potansiyel işgücünün
bütünleşik oranı yüzde 20.0 olarak
tahmin edildi. HABER MERKEZİ

İşsizler ordusu yeni
askerlerine kavuştu
Türkiye İstatistik Kurumu verilerine göre, 2025 yılı Nisan ayında işsizlik oranı 0.6 puan artarak
yüzde 8.6 seviyesinde gerçekleşti. İşsiz sayısı, 203 bin kişi artarak 3 milyon 63 bin kişi oldu

NİSAN AYINDA İŞSİZ SAYISI 203 BİN ARTTI, İSTİHDAM 316 BİN AZALDI

Ali Sabancı, EGİAD’a konuk oldu
Ege Genç İş İnsanları Derneği (EGİAD), vizyoner

liderleri iş dünyasıyla bir araya getirdiği geleneksel 'Ege
Toplantıları' serisinin 82’nci buluşmasında, Türkiye iş
dünyasının önde gelen isimlerinden Esas Holding
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Sabancı’yı ağırladı.
Sabancı Ailesi’nin üçüncü kuşak temsilcisi olan
Sabancı, genç iş insanlarına ilham veren bir söyleşi
gerçekleştirdi. Hyatt Regency İzmir’de gerçekleştirilen
etkinlik, 250’yi aşkın iş dünyası temsilcisinin katılımıyla
büyük ilgi gördü. EGİAD Danışma Kurulu Başkanı
Perihan İnci ve EGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Kaan
Özhelvacı’nın ev sahipliğinde düzenlenen toplantıda,
yalnızca ekonomik gündem değil; liderlik, girişimcilik,
sürdürülebilirlik ve yeni nesil iş modelleri de ele alındı. 

Toplantı, EGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Kaan
Özhelvacı’nın açılış konuşmasıyla başladı.
Konuşmasında, EGİAD’ın 1990 yılında 47 genç
sanayici ve iş insanının öncülüğünde kurulduğunu
hatırlatan Özhelvacı, derneğin yalnızca üyelerinin değil,
toplumun tüm kesimlerinin gelişimine katkı sunmayı

amaçlayan güçlü bir sivil toplum kuruluşu olduğunu
vurguladı. EGİAD’ın 35. kuruluş yılına yaklaşırken yeni
dönem vizyonunu da paylaşan Kaan Özhelvacı, bu
vizyonun üç ana eksende, Dijital Dönüşüm, Yeşil
Dönüşüm ve Toplumsal Dönüşüm başlıklarında
şekillendiğini belirtti. Bu alanlarda 66 projeyi hayata
geçirmeye hazırlandıklarını ifade eden Özhelvacı, “Yeni

dönemde dijitalleşmeyi benimseyen, sürdürülebilirliği
merkezine alan ve daha kapsayıcı bir dernek yapısını
hayata geçirmeyi hedefliyoruz” dedi.

Etkinlik, EGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Kaan
Özhelvacı’nın moderasyonunda Ali Sabancı’nın soruları
cevaplamasıyla devam etti. Gerçekleşen oturumda
Sabancı, kariyer yolculuğunun dönüm noktalarından
yatırım stratejilerine, aile şirketlerinde
sürdürülebilirlikten girişimcilik ve melek yatırımcılığa
kadar pek çok konuda içten ve ilham verici
paylaşımlarda bulundu. Toplantıda Sabancı’nın İzmir’e
dair gözlemleri de dikkat çekti. “İzmir öncü bir şehir,
batılı yüzüyle bir silikon vadisi olabilir. Burada kendimi
daha genç hissediyorum” diyerek şehrin potansiyeline
vurgu yaptı. Sözlerini genç liderlere seslenerek
tamamlayan Sabancı, “Egonuzla değil, değerlerinizle
liderlik edin” mesajını verdi. Etkinlik sonunda İzmir’in
simge yapılarından Saat Kulesi’nin mozaik sanatıyla
yeniden yorumlandığı el emeği ile üretilmiş özel bir eser
Sabancı’ya takdim edildi. HABER MERKEZİ

Türk gıda ihracatçıları, Amerika
Birleşik Devletleri’ne 5 milyar dolarlık
gıda ürünleri ihracatı hedefleri için
büyük bir adım attı.
Dünyanın en büyük
gıda ithalatçısı
Amerika Birleşik
Devletleri’ne
Turkish Tastes
Projesi’yle
ihracatını 5 yılda
iki kat artırarak 2
milyar dolara
ulaşan Türk gıda
ihracatçıları, ABD’nin
ve dünyanın en büyük
restoran ve gıda hizmetleri
fuarlarından biri olan National
Restaurant Association Show
2025’e katılarak Türk gıda ürünlerinin

tanıtımını yaptı. Ege Su Ürünleri ve
Hayvansal Mamuller İhracatçıları

Birliği Yönetim Kurulu Başkan
Yardımcısı Melih İşliel,

Turkish Tastes Projesi
kapsamındaki

ürünlerde
Türkiye’nin
ABD’ye gıda
ihracatının 1.8
milyar dolara
ulaştığı bilgisini

veren İşliel, “5
yıllık dönemde

EİB’den ABD’ye gıda
ihracatımız her yıl yüzde

12.5 arttı ve 458 milyon
dolara ulaştı. İhracattaki artış hızımız
Türkiye geneline göre iki kat oldu”
diye konuştu. HABER MERKEZİ

Ege’den ABD’ye çıkarma
Kemalpaşa Sanayici ve İş İnsanları
Derneği (KESİAD), gelenekselleşen
Perşembe Toplantıları’nın bir
yenisini daha
gerçekleştirdi.
Kemalpaşa
Ramada Otel’de
yapılan
toplantının
açılışında
konuşan
KESİAD
Yönetim Kurulu
Başkanı Yeşim
Işıklı, Türkiye’nin
içinde bulunduğu
ekonomik süreci ve
sanayicilerin yaşadığı zorlukları
anlattı. 
Sanayi üretim endeksinin 2025

yılının ilk çeyreğinde bir önceki yıla
kıyasla yüzde 4.3 azaldığını

hatırlatan Başkan Işıklı, bu
gerilemenin üretim

cephesinde işlerin
yolunda

gitmediğinin en
açık göstergesi
olduğunu
söyledi. Işıklı,
sanayiye özel
düşük faizli uzun

vadeli finansman
modelleri

geliştirilmesi
gerektiğini

vurgulayarak, üretim odaklı
firmalara uzun vadeli kredi
olanaklarının hızla sağlanmasının
altını çizdi. HABER MERKEZİ

Işıklı zorlukları anlattı

Çalışma Bakanı Vedat Işıkhan, emekli
Kurban Bayramı ikramiyelerinin 31 Mayıs -
4 Haziran arasında ödeneceğini duyurdu.
İşte  ödeme tarihleri: - 4 (b) (Bağ-Kur)
Kapsamında Gelir/Aylık Alanlar: 31 Mayıs
Cumartesi- 4 (c) (Emekli Sandığı)
Kapsamında Aylık Alanlar: 1 Haziran
Pazar- 4 (a) (SSK) Kapsamında Gelir/Aylık
Alanlar: 2 Haziran Pazartesi, 3 Haziran Salı
ve 4 Haziran Çarşamba. HABER MERKEZİ

Bayram ikramiyesi 
ödemeleri başlıyor

Balıkesir’in Edremit ilçesinde turizmciler
Kurban Bayramı hazırlıklarını tamamladı.
Bölgedeki otellerde doluluk oranları
şimdiden yüzde 60’lara ulaşırken, bayram
tatilinde tam doluluğa ulaşılması
bekleniyor. Edremit Ticaret Odası Başkanı
Ahmet Çetin, "Otellerimiz hazır. Şu anda
yüzde 50-60 oranında doluluk var,
bayramla birlikte tam doluluğa
ulaşacağımızı öngörüyoruz" dedi. İHA

Kuzey Ege 
bayrama hazır

EMEKLİLER EDREMİT

Aydın tarımının tansiyonunu
belirleyen pamukta sezon
hareketliliği devam ederken, Tariş
Pamuk ve Yağlı Tohumlar Tarım
Satış Kooperatifleri Birliği ekipleri
pamuk tarlalarındaki kontrollerine
devam ediyor. İncirliova, Efeler ve
Sultanhisar ilçelerindeki pamuk
tarlalarında zararlıların tespit
edildiğini ifade eden TARİŞ ekipleri,
pamuk zararlılarının takibinin
yapılması amacıyla asılan monitör
tuzakları da kontrol etti. Ekipler,
çatal bitki oluşumunun da
başladığını belirterek üreticileri
mücadeleye başlaması gerektiği
çağrısında bulundu. İHA

Pamukta mücadele
çağrısı yapıldı

AYDIN

Bundan 50 yıl önce Selçuk Yaşar’ın
vizyonu ile Türkiye’yi uzun ömürlü
sütle tanıştıran Pınar Süt, süt
çiftçisinin emeğini süt ürünleri,
labne ve peynir çeşitleri olarak 37
ülkenin sofralarına taşıyor. İzmir’den
sonra Eskişehir ve Şanlıurfa
fabrikaları ile Türkiye’de süt
sektörünün gelişimine katkı
sağladıklarını vurgulayan Pınar Süt
Yönetim Kurulu Başkanı İdil
Yiğitbaşı, Türkiye’deki markalı süt
ürünleri ihracatında yüzde 15 ciro
payına sahip olduklarını belirtti. İdil
Yiğitbaşı, “37 ülkeye lezzet
götürüyoruz. Üreticilerimiz,
tedarikçilerimiz, bayilerimiz ve
çalışanlarımızla birlikte 500 bin
kişilik bir ekosistem yaratıyoruz”
dedi. HABER MERKEZİ

Pınar Süt’ten 
37 ülkeye ihracat

İDİL YİĞİTBAŞI

Ticaret Bakanlığı sektördeki
fırsatçılığa karşı çok yönlü bir
mücadele başlattıklarını belirtti.
Bakanlık tarafından hazırlanan
“Taşınmaz Ticareti Hakkında
Yönetmelik’te Değişiklik
Yapılmasına Dair Yönetmelik”
Resmi Gazete’de yayımlanarak
yürürlüğe girdi. Yapılan değişiklikle
birlikte ilan sitelerinde yer alan
taşınmaz fiyatları Bakanlık
tarafından yakından izlenecek. Yeni
düzenlemeye göre, artık yalnızca
emlak işletmeleri değil, aynı
zamanda fahiş fiyat içeren ilanlara
konu olan taşınmazın sahipleri de
cezai yaptırımla karşı karşıya
kalabilecek. Emlak işletmelerinin bu
tür ilanlara aracılık etmesi de
yasaklandı. HABER MERKEZİ

Taşınmaz fiyatları
bakanlık takibinde

CEZAİ YAPTIRIM

6 31 Mayıs 2025 Cumartesi EKONOMİ

Ekonomik kriz, iş dünyasını olduğu kadar çalışanları da vuruyor. Ve krizin faturası işçilere işten çıkarma olarak kesiliyor.
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Manisa'nın Turgutlu ilçesinde
yaşayan Cenk Toplar, tamamen el
emeğiyle ürettiği şaman davullarını
başta Amerika ve Avrupa olmak
üzere dünyanın birçok ülkesine
ihraç ediyor. 4 yıl önce hobi 
olarak başladığı davul yapımını kısa
sürede ticari bir başarıya dönüştüren
Toplar, ürünlerine gelen yoğun
taleplere yetişebilmek için
çalışmalarını kardeşi Muharrem
Toplar ile birlikte sürdürüyor.

Kişiye özel üretim
Subaşı Mahallesi'ndeki

atölyesinde üretim yapan Cenk
Toplar'ın (43), geleneksel el
sanatları ile modern tasarımı
birleştirdiği özel şaman davulu, hem
yurt içinde hem de yurt dışında
özellikle meditasyon, müzik ve terapi
alanlarında büyük ilgi görüyor. İlk
davulunu kendisi için yaptığını
belirten Toplar, “Gören arkadaşlarım
çok beğendi, onlar da istemeye
başladı. Böylece kişiye özel
üretimlere başladım” dedi.

Kısa sürede farklı şehirlerden ve
ülkelerden siparişler almaya
başladığını söyleyen Toplar,
ürünlerinin farklı kültürlerden
insanlara ulaşmasından büyük
mutluluk duyduğunu ifade etti.

Toplar, her bir davulun el emeğiyle
ve özenle hazırlandığını
vurgulayarak, "Her davulun kendine
özgü bir karakteri ve ruhu var. Bu da
onları özel kılıyor. Ben normalde 22
yıldır ney yapımcısıyım. 4 yıldır da
şaman davulu yapıyorum. Şaman
davulunu geleneksel yöntemlerle

üretiyoruz. Şaman davulu eski
inançlara dayanan bir şifa
enstrümanıdır. Türk kültüründe de
iyi bir yeri vardır. Unutulmuş, eski
Türk çalgılarından biridir. Biz
günümüzde bunu tekrar canlandırdık
ve tüm dünyaya ihraç ediyoruz.
Türkiye'de bu işi yapan 2-3 kişiden

biri de biziz" ifadelerini kullandı.
Yoğun talebe karşılık verebilmek

için kardeşi Muharrem Toplar ile
birlikte üretim yaptıklarını belirten
Cenk Toplar, Turgutlu'dan dünyaya
uzanan bu yolculuğun kendisi için
hem sanatsal hem de duygusal bir
anlam taşıdığını dile getirdi. İHA

El emeğiyle ürettiği şaman davullarını başta Amerika ve Avrupa olmak üzere dünyanın birçok
ülkesine ihraç eden Cenk Toplar, ürünlerine gelen yoğun taleplere yetişmekte zorluk çekiyor

Turgutlu’dan Amerika’ya
şaman davulu ihracatı...

Manisa Büyükşehir Belediyesi, Şehzadeler
Belediyesi ve Yunusemre Belediyesi iş
birliğiyle düzenlenen Manisa Tarzanı Çevre
Günleri, çocuklar ve ailelerin yoğun
katılımıyla anlamlı etkinliklere sahne oldu.
Etkinlikler kapsamında Şehzadeler Parkı’nda
Manisa Tarzanı filminin gösterimi yapılırken
Atatürk Kent Parkı’nda da yaratıcı çevre
atölyeleri gerçekleştirildi.

Doğaya adadığı yaşamıyla dünyanın sayılı
çevrecilerinden biri kabul edilen Manisa
Tarzanı Ahmet Bedevi’nin mirası, düzenlenen
etkinliklerle bir kez daha yaşatıldı. Çocuklar
ve aileleri hem eğlendi hem de çevre bilincini
pekiştirme fırsatı buldu. Manisa Büyükşehir
Belediyesi Çocuk Kültür ve Sanat Merkezi
(ÇKSM) öğrencileri, Atatürk Kent
Parkı’ndaki atölye çalışmalarında hayal
güçlerini ve el becerilerini ortaya koydu. Geri

dönüşüm malzemeleriyle hazırladıkları
maketler, süs eşyaları ve farklı objelerle çevre
bilincini sanatla birleştiren çocuklar, ayrıca
doğa sevgisini yansıtan resimler çizdi.

Etkinliğe katılan velilerden İpek Şimşek,
“Kızım Ela ile birlikte çöp poşetleri, balonlar
ve evdeki atık malzemelerden birlikte elbise
yaptık. Çok güzel bir etkinlikti, kızım için
unutulmaz bir deneyim oldu. Büyükşehir
Belediyesi çok güzel etkinlikler düzenliyor;
hangisine katılacağımızı şaşırıyoruz”
sözleriyle memnuniyetini dile getirdi.

Bir diğer katılımcı Selma Çelikkaya ise
“Kızım Meliha Elif ile birlikte geldik.
Bugünkü etkinlik de her zamanki gibi 
çok güzeldi. Büyükşehir Belediyesi’ne ve
emeği geçen herkese teşekkür ederiz.
Çocuklarımız eğlenceli ve dolu dolu 
bir gün geçirdi” dedi. HABER MERKEZİ

731 Mayıs 2025 CumartesiHABERLER

Menteşe Belediyesi, yerli üretimi ve
ata tohumlarını teşvik etmek amacıyla
Kurşunlu Meydanı’nda vatandaşlara
domates, biber ve patlıcan fideleri dağıttı.    

Menteşe Belediye Başkanı Gonca
Köksal Aras, dağıtım yapılan stantları
ziyaret etti ve yaptığı açıklamada şunları
söyledi: “Menteşemizin tam kalbinde,
Kurşunlu Meydanı’nda ata tohumlarından
yetiştirdiğimiz fidelerimizi
vatandaşlarımızla paylaşıyoruz. Aslında
bu, geçtiğimiz zor zamanlardan sonra
hepimize moral veren bir etkinlik.
Biliyorsunuz ekonomik olarak zorlu bir
dönemden geçiyoruz. Ancak küçücük de olsa tarım
bizim için çok kıymetli” diye konuştu. 

‘Kırsal destek çok önemli’
Tarımda üretimin ve yerel tohumların önemine

vurgu yapan Başkan Aras, Menteşe’nin geniş kırsal
alanlara sahip olduğunu hatırlatarak, “Menteşemizde

çok ciddi bir coğrafyaya, çok büyük bir alana sahibiz.
66 mahallemiz var ve bunların büyük kısmı kırsalda.
Kırsal destekler vatandaşlarımız için çok önemli.
İnanın, arıcılıktan tutun tarımın her alanında elimizden
geleni yapıyoruz” ifadelerini kullandı.

Başkan Aras, Ortaköy Mahallesi’nde bulunan
belediyeye ait üretim seralarında yetiştirilen fidelerin

yalnızca değiş tokuş ve paylaşım yoluyla
dağıtıldığını belirterek, “Ortaköy’de üretim
seralarımız var. Bu seralarda ata
tohumlarımızdan ürettiğimiz domates,
biber ve patlıcan fidelerini dağıtıyoruz. Ata
tohumlarımızı biliyorsunuz, yasalar gereği
satamıyoruz. Ancak değiş tokuş
yapabiliyor ya da üretip elde ettiğimiz
fideleri halkımızla paylaşıyoruz” dedi.

Yoğun ilgi gördü
Kurşunlu Meydanı’ndaki etkinlikteki

fide dağıtımında yüzlerce vatandaş
belediye tarafından hazırlanan stantlara

akın etti. Başkan Aras, gösterilen ilgiden duyduğu
memnuniyeti dile getirerek: "Gördüğünüz gibi ciddi
anlamda bir ilgi var, bir hayli dağıtım yaptık ve dağıtım
devam ediyor. Çok teşekkür ederiz" açıklamasında
bulundu.   Etkinlikte konuşan Menteşe Belediye
Başkanı Gonca Köksal Aras da, yerli üretimin ve kırsal
kalkınmanın önemine dikkat çekti. İHA 

Gazeteci Özgür Kaynar’ın romanı Yol, elektronik kitap olarak
yayımlandı. Google Play üzerinden okuyucularla buluşan eserde,
cehalete karşı mücadelesinde hedef olan Ata öğretmenin sıradışı
öyküsü ele alınıyor. Üç ülkede, 3 ayrı döneme mercek tutulan
kitap, 1980’lerde Türk nüfusa yönelik yoğun baskının 
yaşandığı Bulgaristan’da başlıyor, Türkiye’nin çalkantılı yıllarında
devam ediyor. Bu romanda, bir öğretmenin yaşam hikayesi
üzerinden yakın tarihe haberci gözüyle ışık tutuluyor. Gazeteci
Özgür Kaynar, “Bu eser, Başöğretmen Atatürk’ün izinden
şaşmayan eğitimciler ve çocuklarımıza daha iyi bir gelecek
hayali kuran tüm vatanseverler için” diyor. SERDAR AĞIR

Kaynar’dan, Atatürk’ün
izinde bir öğretmenin öyküsü

Menteşe Belediyesi, 5 Haziran Dünya Çevre
Günü’nü kentsel sit alanı olan Saburhane
Meydanı’nda düzenlediği etkinliklerle kutladı.
Renkli görüntülere sahne olan etkinlikte
mahalle sakinlerine 30 ton kireç dağıtıldı,
badana yapıldı. Geri dönüşüm anlatılarak,
atık pil yarışmalarında dereceye giren
öğrencilere hediyeleri verildi. Menteşe
Belediye Başkanı Gonca Köksal Aras, 
çevre sorunlarının hayatın her alanını
etkilediğini belirtti. HABER MERKEZİ

Menteşe’de geri
dönüşüm anlatıldı 

Yaralı baykuş,
güvenli ellerde

Balıkesir Burhaniye’de balkon
pervazına çarparak yaralanan bir
baykuş, itfaiye ekiplerinin
müdahalesiyle kurtarıldı.
Edinilen bilgiye göre, Bahçelievler
Mahallesi’nde yaralı bir baykuş
bulunduğu yönünde yapılan ihbar
üzerine  Burhaniye İtfaiye Grup
Amirliği ekipleri harekete geçti.
Olay yerine gelen ekipler, balkon
pervazına çarparak yaralandığı
belirlenen baykuşu dikkatli bir
şekilde bulunduğu yerden çıkardı.
İlk kontrolleri yapılan baykuş, daha
sonra Doğa Koruma ve Milli Parklar
Şefliği görevlilerine teslim edildi.İHA

Trafik sorunu yeni
yollarla aşılacak

Urla Belediyesi ilçe genelinde trafiği
rahatlatmak için çalışmalarına hız
kesmeden devam ediyor. Özellikle
yaz aylarında ilçe genelinde oluşan
trafik yoğunluğu açılan alternatif
yollar ile çözüme kavuşuyor.
Belediye Başkanı Selçuk Balkan
göreve geldiği günden itibaren ilçede
altyapı ile ilgili önemli çalışmalara
imza attı. İlçe genelinde diğer
kurumların altyapı çalışmaları sonucu
yollarda oluşan bozukluklar tek tek
giderilirken, merkezde ve bazı
noktalarda oluşan trafik
yoğunluğunu azaltmak için de
alternatif yol çalışmaları devam
ediyor. Balkan, “Altyapı çalışmaları
sonucu yollarımızda oluşan
bozuklukları da en kısa zamanda
gidereceğiz” dedi. HABER MERKEZİ

URLA

BURHANİYE

Zararlılara karşı
ilaçla mücadele

Buca Belediyesi, yaz aylarında artış
gösteren sivrisinek, karasinek,
hamam böceği, kene, pire ve
kemirgen gibi zararlılara karşı ilçenin
dört bir yanında yoğun bir ilaçlama
çalışması başlattı.  Buca Belediyesi,
çevre ve insan sağlığına zararsız,
WHO ve Tarım ve Orman Bakanlığı
onaylı kimyasallarla ilaçlama
çalışmalarını gerçekleştiriyor.
İlaçlama 3 aşamadaİlaçlama
faaliyetlerinin ilk aşamasında,
sineklerin üreme noktaları olan
rögarlara larvasit, hamam böcekleri
için insektisit, kemirgenler için ise
rodentisit uygulanıyor. İHA

BUCA

Çocukların Manisa Tarzanı sevgisi

Üreticiye 60 bin fide dağıtıldı
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Karşıyaka'da önceki gün yapılan kongrede
yönetime aday çıkmayıp seçim 19 Haziran’a
ertelenirken,  yeni stadyum için ise güzel haber
geldi. Karşıyaka'nın eski yöneticisi de olan AK
Parti eski İzmir İl Başkanı ve eski Milletvekili
Kerem Ali Sürekli, stat arazisinin tahsisiyle ilgili
taraftarlara müjde verdi. 

Zübeyde Hanım Nikah Evi'nde gerçekleşen
kongrenin ardından taraftar ve yöneticilerle
Karşıyaka İlçe Stadı arazisine giden Kerem Ali
Sürekli, hem stat hem de Mavişehir'de 2 yıl önce
tahsis edilen altyapı tesisi arazisiyle ilgili önemli

açıklamalar yaptı. Genel kurula gelmeden Eski
Spor Bakanı ve AK Parti İzmir Milletvekili
Mehmet Kasapoğlu ile görüştüğünü belirten
Sürekli, "Eski Bakanımız Mehmet Kasapoğlu ile
stat tahsisi ile ilgili son durumu konuştuk.
Tamamen kendisinin ifadelerini sizlere
ileteceğim. 

Biz tüm samimiyetimizle hükümet olarak
tahsisi en kısa sürede gerçekleştireceğiz. Ayrıca
Mavişehir'deki 100 dönümlük arazide 2 sene
olduğu için tahsis süresi bitti. Ancak kimse endişe
etmesin, orasının da tahsisini tekrar yaparız" dedi.

"Burada siyaset konuşmak istemiyorum.
Cemil Başkan'a da teşekkür ediyorum" diyen
Sürekli, "İlçe belediye başkanlığından beri bu
stadyum yapımı için samimi bir duruş
gösteriyor. Aynı duruş eski Başkan Tunç
Soyer'de de vardı. Artık geçmişi bırakalım,
geleceğe bakalım. Cemil başkan, bizim
vekillerimiz ve teşkilatlarımızla hep beraber
bir araya gelirler tahsis yaparlar. Cemil Tugay
başkan da stadı yapar. Daha da destek
olunacak bir şey varsa gereken yapılır"
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Havuzda“Rüzgar”esti
Para Yüzme Kulüpler Arası Türkiye Şampiyonası ve Deaf
Yüzme Milli Takım Seçmeleri Giresun'da gerçekleştirildi.
Aydın'ı temsil eden genç sporcu Yaman Rüzgar Kızılet,
S13 kategorisinde Türkiye Şampiyonu olmayı başardı.
Genç sporcu, elde ettiği derecelerle Para Yüzme Avrupa
Gençler Şampiyonası'na katılma hakkı da kazandı. İHA
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1912 Karşıyaka Derneği Başkanı Mustafa Karluk, görevinin
son dönemine yaklaşırken hem dernek üyelerine hem de tüm
Karşıyakalılara seslendi. Görev süresince yapılan çalışmalara
değinen Karluk, yeni seçilecek başkan ve yönetime başarılar
dilerken, Karşıyaka camiasına önemli mesajlar verdi. 

Başkan Karluk, Karşıyaka'nın tüm bileşenlerinin el birliğiyle
hareket ettiğinde başarıya ulaşabileceğini ifade etti. “Kimisinin
parasına, kimisinin aklına, kimisinin organizasyon yeteneğine,
taraftarımızın ise gücüne ihtiyacımız var” diyen Karluk, özellikle
son dönemde yaşananlara rağmen basketbol takımına verilen
destekten övgüyle söz etti: “Başta Hasan Denizkurdu ve Cenk
Karace önderliğinde, Ender Yorgancılar, Kerem Ali Sürekli,
Mustafa Karabağlı, Azat Yeşil, Mustafa Taşova, Seracettin
Sakıpağa, Yücel Yetik, Ozan Aykut, İlker Doğan ve 1912

derneği üyesi birçok Kaf Sin Kaf sevdalısının basketbol
takımımızı büyük bir dirençle maddi manevi desteklemesi,
motive etmesi ve başarıya taşımaları çok değerli ve örnek
alınmalıdır.” Futbol için verilen emekler, harcanan paralar
maalesef mutlu son için yetmedi. Ancak önemli bir deneyim
olarak kaydedildi. 

Başarı için maddi katkıların karşılıksız yapılması gerektiğini
savunan Karluk, 60 yıldır kulübe destek veren Holdingle
ilişkilerin de korunmasının önemine dikkat çekti. “Egolar
kesinlikle geri planda kalmalı, birlik ve beraberlik her zaman diri
tutulmalı” sözleriyle mesajını netleştirdi.  Konuşmasını yeni
yönetime başarı dilekleriyle tamamlayan Mustafa Karluk, şu
sözlerle duygularını ifade etti: “Bir kez daha haykırıyorum ki;
1912 Karşıyaka Derneği yeşildir, kırmızıdır, kulübünün aşığıdır!” 

TFF 2'nci Lig’de şampiyonluk umutlarını
Play Off’ta kaybeden Altınordu'da bu
sezon 3'üncü teknik adam olarak çalışan
Namet Ateş'in sözleşmesi 30 Haziran'da
sona erecek. İzmir temsilcisinde geçmişte
altyapıda çalıştıktan sonra ilk teknik
direktörlük deneyimini yaşayan 44
yaşındaki çalıştırıcının yeni sezonda
takımın başında yer alıp almayacağı
belirsizliğini koruyor.  HABER MERKEZİ

Namet Ateş’in
durumu belirsiz

TFF 3'üncü Lig'de Play-Off finalini
kaybederek 2'nci Lig'in kapısından dönen
Ayvalıkgücü Belediyespor'da ismi transfer
haberleriyle anılan Ali Habeşoğlu için resmi
açıklama geldi. Kulüpten yapılan
açıklamada, "Kulübümüzle kontratı devam
etmekte olan oyuncumuz ile ilgili basında
yer alan, Ali Habeşoğlu Galatasaray'da
haberleri gerçeği yansıtmamaktadır"
denildi. HABER MERKEZİ

Ali Habeşoğlu
için yalanlama

ALTINORDU AYVALIK
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1912 Derneği, kulübünün aşığıdır!  

Stat arazisi
temizlendi

Borç 581 Milyon

Karşıyaka'da yıkıldıktan sonra açılandavalar nedeniyle yeni stat inşaatıaşamasına geçilemediği için 10 yıldıratıl kalıp yabani otlar kaplayan İlçeStadı'nın arazisi, Karşıyaka Belediyesive Foça Belediyesi ekipleri tarafındantemizlendi. Arazideki araçlarkaldırılırken, otopark olarakkullanılmaması için de stat girişitoprak yığınıyla kapatıldı. Yeşil-kırmızılılarda taraftarlar stadı elbirliğiyle temizleme girişimibaşlatmış, ardından belediyelerdevreye girmişti.

Karşıyaka'nın Başkan İlker Ergüllü'yeyönelik ibra tartışmasının gölgesindegeçen kongresinde 31 Mart 2025itibariyle kulübün borcu 581 milyon887 bin TL olarak açıklandı.Basketbolda FIBA ve BAD (BasketbolTahkim Mahkemesi) görüşmelerisüren 1 milyon 816 bin Dolartutarındaki borcun toplam borçtutarı içine dahil edilmediğivurgulanırken, yüzde 10 borçlanmayetkisini aştığı açıklanan yönetimgörüşmelerin ardından ibra edildi.Kongrede İlker Ergüllü'nün kulüptenalacağı 65 milyon 595 bin TL olarakbelirtildi.
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